

《单词百科:generality是什么意思?generality怎么发音?generality的解释和用法》

英语单词generality是什么意思?generality怎么读?generality怎么发音?简答网为您整理了generality的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



generality怎么读

generality的读音:[, dʒ en ə ' ræl ə ti]

generality的意思

1、n.概括性的话;一般性;大多数;

generality的近义词

1、**abstraction** n.抽象;出神;抽象概念;抽象化;

2、**axiom** n.公理;自明之理;原理;格言;

3、**banality** n.平常, 乏味;

4、**bromide** n.溴化物;溴化物镇静剂;安眠药;陈词滥调;

5、**chestnut** n.栗子;栗色;栗树;栗色马;

generality的反义词

1、**particularity** n.特性;特征;细节;详情;准确;精确;个性;独特性;考究

generality的双语例句

1、That there are problems with this kind of definition is hardly surprising, given its level of generality.

由于其笼统性, 不难料想这种定义会存在问题。

2、The intermediate language has a good readability, generality and comprehensibility.

转换所得中间语言可读性较强, 具有通用性且易于理解。

3、The expansive soils not only have generality of clayey soils, but also have its special characteristics.

非饱和膨胀土既有一般粘性土的共性, 又有其自身的特性。

4、It has the nature of randomness , generality, problem solving , radiativeness, directionality and creativity.

它具有随机性、概括性、问题性、辐射性、指向性和创造性。

5、Such classification tends to detract from generality.

这样的分类方法缺乏概括性。

6、Without loss of generality, shear deformations will be neglected.

不失一般性, 忽略不计剪切变形。

7、When the generality of the electorate is doing badly, the mood will grow pessimistic.

当多数选民都不予以支持时, 情绪就会变得悲观起来。

8、The indeterminacy in glosseme level comprises ambiguity, vagueness, fuzziness and generality.

义位的不确定性包括歧义、含混、模糊和笼统。

9、At the same time, the article deals the generality of value and its basis.

同时探讨了价值的普遍性及其根据。

10、The generality of the Oriental manner is very conservative.

大多数东方人的风俗是非常保守的。

11、But the external manifestation in part of GAY has its generality characteristic.

但部分GAY的外在表现是有其共性特征的。

12、The application of case teaching is explained in the paper, Insurance Generality taken as example.

本文主要以保险概论课程为例说明案例教学法的应用。

13、Because of the differences in sedimentary environment, the same sedimentary facies display generality and particularity.

相同的沉积相由于具体沉积环境的不同而体现出一般性及特殊性。

14、There is no reason, now, why we should stop short of any degree of generality.

那么我们没有理由停下来不考虑任何程度一般性的问题。

15、To this extent, their generality and objectivity may be more assumed than real.

在这个意义上, 它们的普遍性和客观性也许更多地是一种想象而非现实。

16、Its object is generality, its means the abstract conception of reason, its style scepticism and criticism.

这种思以普遍为对象, 以抽象的理智概念为手段, 以怀疑和批判为风格。

17、The equation has good generality and can be extended to other solutions containing alcohols.

这个方程具有一定的通用性,能够推广到其它含醇溶液.

18、As to the time, it will not require very much more than the generality of wills.

至于时间,它当然要比立两份普通的遗嘱更费时一些.

以上是简答网为您整理的generality怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多

关于generality

的用法、generality的释义、

generality的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/generality>

